開南大學國際企業學系課程規劃表

(112 學年度入學新生適用) KaiNan University Department of International Business Curriculum Plan (Applicable to New Students Admitted in the Academic Year 112)

112/05/23 新訂

	領 域 Field		涵蓋學門 Course Subjects							
	·		●本國語文學門2學分 Chinese-2 credits							
			●外國語文學門(必修英文課程)8 學分							
			Foreign Language (compulsory English)-8credits							
	語文表	表達	註 Notes:							
	(10 學	全分) Literacy	1. 應用英語學系學生及例外學生僅能修習「必修英文」課程以外之第二外國語							
	Linguistic		文,如:日語、泰語、越語、韓語…等外國語文課程4學分。							
	(10 cre		English majors and particular students need to take 4 credits of a second foreign							
			language other than English, such as Japanese, Thai, Vietnamese, and Korean.							
			2. 其餘系所學生外國語文學門課程皆須修習「必修英文」課程 8 學分。 Other students are required to take 8 credits of "compulsory English".							
			●自然科學學門 Natural Science ●生命科學學門 Life Science							
			●資訊教育學	門 Computer-rel	ated informatio	n studies				
通識		:分)	註 Notes:							
教	科學 (4 學		1. 資訊管理學系學生需修習科學知覺領域學門任選 4 學分。							
通識教育課程(至少應修28學分)			Major in department of Information Management students have to take 4optional							
在	Scientific (4 cre		credits in scientific literacy field.							
至少	(1616	arts)	2. 其餘系所學生資訊教育學門課程皆須修習「程式設計類」課程 2 學分,及科學							
應			知覺領域學門任選 2 學分。 Other students must take 2 gradity of "Programming" in computer related information							
28			Other students must take 2 credits of "Programming" in computer- related information studies and 2 optional credits in scientific literacyfield.							
學分	社會	育 踐		_		·				
	(學門任選		●憲政法治學門 Constitution & Politics							
Ge	Social Literacy		●社會科學學門 Sociology							
ner	(4 Optional credits) 人文涵育 (學門任選 4 學分) Humanistic Literacy									
al E			●歷史研究學門 History							
up?			●人文藝術學門 Art & Humanities							
cati	(4 Optional credits)									
on(全民國防教 育軍事訓練		全民國防教育軍事訓練:選修1學分,至多修習1門,可計入通識自由選修學分,							
at 1	月平尹 National 1		超過1門者,僅供折抵役期,不納入畢業學分。 National Defense Education Military Training: 1 elective credit, at most 1 subject, can be							
leas	Education Military		counted as general education free elective credits, more than 1 credit, only for the							
st 2	Training 體育 Physical Education		deduction period, not included in graduation credits							
General Education(at least 28 credits)			日間部體育 Physical Education in day school:							
redi			1. 必修體育課程為2學分,每門課程1學分2學時,共修習2門(體育一、體育二) Required PE courses are 2 credits. Each course is 1 credit and 2 hours, students have							
its)			to take 2 courses in total (PE I, PE II).							
			2. 選修體育課程(休閒體育)至多修習1門(2學分,可計入通識自由選修學分)							
			Students can take at most a course (2 credits, which can be counted as optional							
			credits from general education) for elective PE course (Leisure Physical Education). 進修部體育 Physical Education in division of continuing education:							
			並修部艦月 Physical Education in division of continuing education. 必修體育課程為 2 學分,每門課程 1 學分 2 學時,共修習 2 門(體育一、體育二)							
			Required PE courses are 2 credits. Each course is 1 credit and 2 hours, studentshave to							
			take 2 courses in total (PE I, PE II).							
	通識自由選修 4 學分(限修通識教育課程,應用英語學系學生及例外學生 8 學分)									
	Optional 4 credits from G.E.C (General education courses are limited to students majoring in Applied English and exceptional students, with a total of 8 credits.)									
	註:修習各學系訂定之通識排除課程,不納入畢業學分。									
	Notice: Taking the courses which are excluded by the departments will not be counted as graduation credits.									
課程	第1學年	(First Year)	第2學年(Second Year)		第 3 學年(Third Year)		第 4 學年(Forth Year)			
球程 curriculu	上學期	下學期	上學期	下學期	上學期	下學期	上學期	下學期		
	Semester1	Semester2	Semester1	Semester2	Semester1	Semester2	Semester1	Semester2		

服務學習	勞作教育一	然优数						
))) (m m / 1				
(必修)	1	1	公益服務一1	公益服務二1				
Service	Campus	Campus	Community	Community				
Education (Required	Service-	Service-	Service I	Service II				
)	Learning I 1	Learning II						
傳業必修科目 Professional Electives	會計學 3 Principles of Accounting	國際企業管 理學 3 International Business Management	統計學 3 Statistics	國際行銷管理 3 International Marketing Management	國際經貿實 務探討 3 Exploration of International Economic and Trade Practices	國際企業經 營策略 3 International Business Operation Strategy	專題實作 2 Special Project Implementation	
	經濟學 3 Economics	商用日文 (二)3 Business Japanese II	商務英文會話 (上) 2 Business English Conversation (Part I)	商務英文會話 (下) 2 Business English Conversation (Part II)	商務英文寫 作(上)2 Business English Writing (Part I)	商務英文寫 作(下)2 Business English Writing (Part II)	企業倫理 3 Business Ethics	
credits) sional Elective	商用日文 (一)3 Business Japanese I		商用日文 (三)3 Business Japanese III	商用日文(四)3 Business Japanese IV	國際財務管	校內實務操 作二 1 Practical Operation on Campus II		
Χ	企業概論 3 Introduction to Business		國際人力資源 管理 3 International Human Resource Management		校內實務操 作一 1 Practical Operation on Campus I	•		

專業選修科目(至少應修 20 學分)選修科目表公告於系所網站 Professional Electives (Minimum 20 credits)Check electives on IHP Website

1. 本系畢業應修習 128 學分,其中包括:本系「專業必修課程」60 學分、「專業選修課程」20 學分;「通識教育課程」28 學分、「公益服務」2 學分、「勞作教育」2 學分;「自由選修學分」16 學分,開放由學生自由選修學分學程、他系課程或本系課程(不含通識教育課程)。

The graduation requirements for our department include the completion of 128 credits, which consist of: 'Required Professional Courses' in the department (60 credits), 'Elective Professional Courses' in the department (20 credits), 'General Education Courses' (28 credits), 'Public Service' (2 credits), 'Labor Education' (2 credits), and 'Free Elective Credits' (16 credits). Students are free to choose elective credits from programs within the department, courses from other departments, or courses within our department (excluding general education courses).

2. 「通識教育課程」需依通識教育中心規定辦理並達校訂之應修學分規定標準。

All general education courses must be regulated by the policies of General Education Center. Students must complete the required credit standards of Kainan University.

- 3. 「學習護照」課程為必修零學分,合格後,始得畢業。(依開南大學「學習護照」課程施行辦法)。
 The 'Learning Passport' course is a mandatory zero-credit course, and successful completion is a prerequisite for graduation. (In accordance with the implementation regulations of the 'Learning Passport' course at Kai Nan University).
- 3. 本校學生畢業英文門檻依「學生英文能力畢業門檻實施要點」辦理。
 The graduation English proficiency requirement for our university is implemented in accordance with the 'Implementation Guidelines for Graduation English Proficiency Threshold for Students.
- 4. 學生畢業前需取得商管相關專業證照至少一張,始得畢業。
 Before graduation, students must obtain at least one professional certificate related to business administration in order to be eligible for graduation.
- 6.「中五學制生」應增加其畢業應修學分(至少 12 學分)。

備 註 Notes Students under the five-year program are required to increase their graduation credit requirements (at least 12 credits).

- 7. 「畢業專題實習」課程,可選擇製作畢業專題或校外實習。
 - The 'Graduation Project Internship' course allows students to choose between working on a graduation project or engaging in an off-campus internship.
- 8. 本系學生依「開南大學跨領域學習實施辦法」,應完成修習「重點跨領域學分學程、輔系或雙主修」始得 畢業。
 - Students in our department are required to complete the 'Key Interdisciplinary Credit Program, Minor, or Double Major' in accordance with the 'Implementation Regulations for Interdisciplinary Learning at Kai Nan University' in order to be eligible for graduation.
- 9. 本課程於 112 年 5 月 23 日校課程委員會議通過,112 年 5 月 23 日教務會議核備。

These courses regulations were passed at the Curriculum Committee Meeting on May23th, 2023, and approved for future references by Academics Affairs Meeting on May 23th, 2023.